

Terms and Conditions
BCB 2024 Merch Design Contest

1. The BCB 2024 Merch Design Contest is organized by RX Deutschland GmbH, Johannstr. 1, 40476 Düsseldorf (Organizer).
2. Employees of the Organizer and their respective relatives are excluded from participating in the Contest. Only persons of legal age are eligible to participate in the competition.
3. In case of violation of the terms and conditions or attempts of technical manipulation, the Organizer reserves the right to exclude participants from the Contest. In such a case, prizes may be retrospectively revoked and reclaimed.
4. The Contest will take place from June 18, 2024, to August 20, 2024.
5. Every person is eligible to participate in the competition who, during the duration of this competition, submits designs as merch designs for BCB 2024 to the email address specified by the organizer for the competition, in accordance with clause 4 of these terms and conditions, and is not excluded from participation according to these terms and conditions.
6. The winner will be determined by the organizer by August 27, 2024. Winners will be selected by the BCB team based on the most suitable design. The Organizer will inform the winner using the contact information provided during the submission of the Merch Design according to Clause 5 of these terms and conditions. The Organizer is not obliged to conduct further inquiries regarding the contact details provided by the participant.
7. The winner will receive 2 tickets to Bar Convent Berlin 2024 (BCB 2024), a T-shirt with the winner's Merch Design motif, and the winner's name will be mentioned in the post as well as the catalog of the Organizer for BCB 2024.
8. Legal recourse is excluded.
9. There are no oral collateral agreements to these terms and conditions. Changes and amendments to these terms and conditions require written form to be effective. This also applies to changes, amendments, or the cancellation of the written form clause itself.
10. The law of the Federal Republic of Germany, excluding the UN Convention on Contracts for the International Sale of Goods, applies exclusively to the Contest and its implementation, as well as these terms and conditions.
11. If any provision of these terms and conditions is or becomes invalid, the validity of the remaining provisions shall not be affected thereby. In such a case, the invalid provision shall be replaced by such a valid provision that comes as close as possible to achieving the economic purpose of the invalid provision.

Teilnahmebedingungen
Gewinnspiel Merch-Design BCB 2024

1. Das Gewinnspiel Merch-Design BCB 2024 (Gewinnspiel) wird von der RX Deutschland GmbH, Johannstr. 1, 40476 Düsseldorf (Veranstalter) veranstaltet.
2. Von der Teilnahme an dem Gewinnspiel sind die Mitarbeiter des Veranstalters und deren jeweilige Angehörige ausgeschlossen. Teilnahmeberechtigt an dem Gewinnspiel sind im Übrigen ausschließlich volljährige Personen.
3. Im Fall eines Verstoßes gegen die Teilnahmebedingungen oder bei dem Versuch technischer Manipulation kann der Veranstalter Teilnehmer von dem Gewinnspiel ausschließen. In einem solchen Fall können Gewinne auch nachträglich entzogen und zurückgefordert werden.
4. Das Gewinnspiel wird vom 18.06.2024 bis zum 20.08. 2024 durchgeführt.
5. Zu der Teilnahme an dem Gewinnspiel ist jede Person berechtigt, die während der Dauer dieses Gewinnspiels gemäß Ziffer 4. dieser Teilnahmebedingungen, über die von dem Veranstalter für das Gewinnspiel angegebene E-Mail-Adresse des Veranstalters Motive als Merch-Design für den BCB 2024 einreicht und nicht nach Maßgabe dieser Teilnahmebedingungen von der Teilnahme ausgeschlossen ist.
6. Die Gewinnermittlung erfolgt durch den Veranstalter bis zum 27.08.2024. Die Gewinnermittlung erfolgt, indem das BCB-Team das passendste Motiv auswählt. Der Veranstalter informiert den Gewinner über den bei Einreichung des Merch-Designs gemäß Ziffer 5. dieser Teilnahmebedingungen angegebenen Kontakt. Der Veranstalter ist nicht verpflichtet, Nachforschungen zu den von dem Teilnehmer angegebenen Kontaktdaten anzustellen.
7. Der Gewinner erhält 2 Eintrittskarten für den Bar Convent Berlin 2024 (BCB 2024), ein T-Shirt mit dem Motiv des Merch-Designs des Gewinners sowie die namentliche Erwähnung des Gewinners in dem Beitrag sowie dem Katalog des Veranstalters zu dem BCB 2024.
8. Der Rechtsweg ist ausgeschlossen.
9. Mündliche Nebenabreden zu diesen Teilnahmebedingungen bestehen nicht. Änderungen und Ergänzungen dieser Teilnahmebedingungen bedürfen zu ihrer Wirksamkeit der Schriftform. Dies gilt auch für eine Änderung, Ergänzung sowie die Aufhebung der Schriftformklausel selbst.
10. Auf das Gewinnspiel und dessen Abwicklung findet ebenso wie auf diese Teilnahmebedingungen ausschließlich das Recht der Bundesrepublik Deutschland unter Ausschluss des UN-Kaufrechts Anwendung.
11. Sollten einzelne Bestimmungen dieser Teilnahmebedingungen ungültig sein oder werden, so lässt dies die Wirksamkeit der übrigen Bestimmungen unberührt. In diesem Fall gilt anstelle der unwirksamen Bestimmung eine solche wirksame Bestimmung, die dem wirtschaftlichen Zweck der unwirksamen Bestimmung möglichst nahekommt.